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News Release  
 
A New Chapter Begins: NBEX and the City of Fredericton Commit to Equal Partnership 
  
Fredericton, NB (February 25, 2019) – The NBEX and the City of Fredericton are entering a new era of 
collaboration with the signing of a Letter of Intent which cements their commitment to working as equal 
partners in the future development of the NBEX site. 
 
The City and the NBEX will work hand-in-hand during the coming years to develop the site in a way that 
reinvigorates the NBEX while preserving and protecting the cherished tradition of the agricultural 
exhibition. Both City Council and the NBEX Board recently voted in favour of signing the Letter of Intent, 
which brings to a close a long period of tension during which there was little development and 
reinvestment in the site. 
 
Mike Vokey, Executive Directors of the NBEX, explained that NBEX leadership and senior City staff met 
frequently during the past several months to hammer out the framework for the partnership. “It’s been 
a long road and a lot of hard work, but I’m proud to say we’re finally at a place of true collaboration. This 
has been and will continue to be a team effort with the City.” 
 
A joint Land Development Committee will be established in the coming weeks with the goal of exploring 
development options for the site. An eventual Site Development Plan will be created jointly by the City 
and the NBEX. 
 
“The City’s relationship with the NBEX has a troubled history, but we’re moving on together in a spirit of 
openness, cooperation and a deep respect for tradition. Everyone around the table is focused on doing 
what’s best for the NBEX and for our citizens,” said Mayor Mike O’Brien. “This is an exciting new chapter 
for the NBEX and for Fredericton, and I’m tremendously proud of both organizations for getting us 
here.” 
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• Mike Vokey, Executive Director, Fredericton Exhibition Limited, 506-458 8819, mvokey@frex.ca 

• Wayne Knorr, Communications Manager, City of Fredericton, 560-460-2181, 
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The City & @TheNBEX are entering a new era of collaboration with the signing of a Letter of 
Intent to work as equal partners in the future development of the NBEX site. A Land 
Development Ctte will be established; a Site Development Plan created. #NewChapterBegins  
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Communiqué de presse 
 

Début d'un nouveau chapitre : NBEX et la Ville de Fredericton s'engagent dans un partenariat d'égal à 
égal  
 
Fredericton (N.-B.) (25 février 2019) — NBEX et la Ville de Fredericton tournent la page et signent une 
lettre d'intention qui confirme leur engagement à collaborer sur un pied d'égalité à l'aménagement 
futur du terrain d’exposition du Nouveau-Brunswick. 
 
Au cours des prochaines années, la Ville et NBEX veilleront, ensemble, à aménager le terrain de façon à 
redynamiser l’exposition en prenant soin de préserver et de perpétuer la tradition de foire agricole à 
laquelle la communauté attache une grande importance. Le conseil municipal de Fredericton et le 
conseil d’administration de NBEX ont récemment voté en faveur de la signature de la lettre d'intention 
qui met fin à une longue période de tension au cours de laquelle le site n’a fait l’objet que de peu 
d’aménagement et de réinvestissement. 
 
Le directeur général de Fredericton Exhibition Limited, Mike Vokey, explique que les dirigeants de son 
organisme et la haute direction de la municipalité se sont rencontrés fréquemment au cours des 
derniers mois pour élaborer le cadre du partenariat. « Le chemin aura été long et ardu, mais je suis fier 
de pouvoir dire que nous sommes enfin arrivés à une véritable collaboration. Il y a déjà eu un véritable 
travail d'équipe avec la Ville et ça ne fait que commencer. » 
 
Un comité conjoint chargé d'aménager le site sera mis sur pied au cours des prochaines semaines en vue 
d'explorer les options possibles. La Ville et NBEX s’emploieront ensuite à élaborer un éventuel plan 
d’aménagement de site. 
 
« La relation entre la Ville et NBEX a longtemps été tendue, mais l’ouverture d’esprit des parties 
prenantes lui fait prendre un virage de coopération et de respect pour la tradition. Tout le monde 
autour de la table s'efforce de faire ce qu'il y a de mieux pour l’exposition et les citoyens, déclare le 
maire Mike O'Brien. C'est un nouveau formidable chapitre, tant pour NBEX que pour Fredericton, et je 
suis extrêmement fier des efforts que ces deux organisations ont déployés pour nous amener au point 
où nous en sommes aujourd’hui. » 
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La Ville et @TheNBEX tournent la page et signent une lettre d’intention de collaborer d’égal à 
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